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Lammefjordens Jagtforening 
 
 
 
 
 
 

Dato: 14. oktober 2024 
 
 
Dagsorden for bestyrelsesmøde den 30. september 2024 
 
Mødet blev afholdt kl. 17.00. 
Mødeleder: Charlotte Bak 
 
Dagsorden: 
 
 
1. Tilstedeværende medlemmer: 

Vagn, Helena, Jakob, Bjarne, Dennis og Charlotte 
Afbud fra: Niels 
 

2. Godkendelse af dagsorden: 
dagsorden er godkendt 
 

3. Nyt fra formanden:. 
 

4. Nyt fra kassereren: 
Økonomien blev gennemgået. 

 
5. Jordvolden: 

Intet nyt 
 

6. Kontingentsatser 
Kontingentsatser for 2025 blev gennemgået, og det blev besluttet, at vi 
ikke ændre på vores andel af kontingentsatserne.  
 

7. Førstehjælpskursus 
Foreningen afholder førstehjælpskursus den 27/10. 
Der er lagt opslag på FB og hjemmeside 
 

8. Nyt fra udvalgene: 
Hundeudvalget: 
Der blev snakket omkring træning med vildt, og det blev her besluttet, at 
vi ønsker en oversigt, når sæsonen er ovre, over hvor tit og hvor meget 
vildt benyttes der til træning samt hvor meget bliver der kasseret efter 
endt træning.  
Ønsket sker på baggrund af at vi er nødt til at have noget faktuelt at  
forholde os til, så vi kan have en ordentlig dialog. 
Derudover så blev det besluttet, at Helena skal kontakte Ove fra DJ, for at 
få noget officielt på skrift omkring det, at DJ synes jagtforeningerne be-
nytter sig af for meget vildt til træning. 
 
Helena tager orlov som instruktør for at få en pause, men forbliver  
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 formand for udvalget 

Vagn assistere udvalget med at skaffe nye ”skystokke” 
Det er vurderet at de to broer er usikre, så de bliver afspærret. 
Jakob vil forsøge at reparere dem. 
 
Riffel/Bueudvalget: 
Jakob er udfordret med at klare både buerne og riflerne, så han har  
besluttet at uddelegere ansvaret for riflerne til et af hans  
udvalgsmedlemmer. 
Det blev besluttet at tilbyde Christian Trampe uddannelsen som  
riffelinstruktør samt til foreningen betaler den sidste del af Jakobs  
uddannelse  
Det går rigtig godt i bue afdelingen, der er god tilgang af nye/gamle med-
lemmer. 
 
Aktivitetsudvalget: 
Ikke noget nyt 
Dennis efterspurgte datoer for faste arrangementer, Charlotte lovede at 
levere disse snarest   
 
Web og Information: 
Ikke noget nyt 
 
Skydeudvalget: 
Der blev snakket om at prøve at indføre natskydning med UV lamper. 
Mandskabet i udvalget er ved at være trætte, så de ser frem til julenedluk. 
Duematic har været på besøg for at lave service på vores maskiner. 
Da Bjarne og Vagn har rigtig mange timer på skydebanen blev det  
besluttet at de får et årligt honorar. 
 

9. Næste møde er den? 
Torsdag den 14. november 2024 kl. 17.00 ude på skydebanen. 

 
10. Evt. 

Ikke noget 
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